

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

TN.64/NTB/16  
12 June 1964

Special Distribution

---

Sub-Committee on Non-Tariff Barriers

Sous-Comité des obstacles non tarifaires

NON-TARIFF BARRIERS

Communication from Uruguay

The delegation of Uruguay has notified the secretariat that it considers that the table of restrictions (L/1662) prepared by Uruguay, to be brought up to date very shortly, contains data of use in connexion with the purpose of the request made in GATT/AIR/343<sup>1</sup>, to which document TN.64/NTB/14 refers.

---

<sup>1</sup>This airgram, inter alia, invited governments that wish particular measures to be brought within the scope of the negotiations to indicate which these are.

---

OBSTACLES NON TARIFAIRES

Communication de l'Uruguay

La délégation uruguayenne a fait savoir au secrétariat qu'elle considère que le tableau de restrictions établi par l'Uruguay (L/1662), qui sera mis à jour très prochainement, contient les indications répondant à l'objet de l'invitation contenue dans l'aérogamme GATT/AIR/343<sup>1</sup>, à laquelle se réfère le document TN.64/NTB/14.

---

<sup>1</sup>Cet aérogamme invite notamment les gouvernements à faire connaître les mesures particulières au sujet desquelles ils voudraient négocier.